
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 27.10. 2021 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

Prítomní:  Ing. Ondrej Bederka, Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička, 

Ladislav Vadovič,  Mgr. Miroslava Poláková 

 

Ospravedlnení:  Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce, Viera Ježová – poslankyňa OZ 

 

Otvorenie 

 

Dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, ktorá 

privítala všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej listiny konštatovala, že sú prítomní 6 poslanci a rokovanie dnešného 

obecného zastupiteľstva je teda uznášania schopné. Zároveň starostka obce ospravedlnila Ing. 

Zlatku Slovákovú – kontrolórku obce a poslankyňu Vieru Ježovú. 

 

Za overovateľov zápisnice určila pána Igora Denkóciho a Ing. Ferdinanda Antálka 

 

Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková-     

pracovníčka obecného úradu.  

 

V pozvánke  ste dostali program dnešného OZ  chcem sa spýtať,   či  má niekto návrh na 

doplnenie programu?  Ak nie dávam hlasovať  kto je za , aby sa dnešné rokovanie OZ riadilo 

programom zaslaným v pozvánke: 

1. Otvorenie 

2. Príprava rozpočtu na rok 2022 

3. Zmena rozpočtu v roku 2021 

4. Prehodnotenie a návrhy na VZN na rok 2022 

5. Kultúrne a spoločenské akcie na najbližšie obdobie 

6. Výška poukážok pre dôchodcov 

7. Návrh na využitie objektu Lahôdky 

8. Rôzne  

9. Diskusia 

10. Záver 



Ďakujem a konštatujem že za bolo  6 poslancov a budeme postupovať podľa jednotlivých 

bodov programu.  

Otvorenie  považujem za vybavené. 

2. Príprava rozpočtu na rok 2022 

K tomuto bodu Vám ekonómka doručila návrh rozpočtu na rok 2022. Okrem Ferdinanda 

Antálka nikto nereagoval na návrh teraz je priestor, aby ste sa ešte dohodli na prípadných 

zmenách.  

Keď zoberiem podnety z OZ 27.4. 2021 máme hotové kúrenie v MŠ a aj DOS, máme 

zaktualizované sumy na rekonštrukciu chodníkov pod bytovkami, mala som stretnutie s pani 

riaditeľkou ohľadom možnej zamýšľanej  kúpy telocvične. Pani riaditeľka nesúhlasí 

s odpredajom telocvične ale nevyhýba sa prenájmu na naše spoločenské a kultúrne akcie.  

Začala sa robiť fasáda základnej školy. 

Zastávka autobusu pri bytovke – tu sa zatiaľ nerobil odhad stavebných prác.     

Po zapracovaní podnetov rozpočet sa bude schvaľovať na poslednom riadnom zasadnutí OZ 

a to asi do 15.12. 2021   

3. Zmena rozpočtu v roku 2021  

Boli sme úspešný pri podávaní žiadosti na TTSK ohľadom prestrešenia sedenia pri 

spolkovom dome kultúry a to v sume 25 000 €. Dotáciu je možné použiť len do konca 

novembra. Vyúčtovanie treba do 10.12. 2021.  

Túto časť musíme zapojiť do rozpočtu teda do príjmovej a výdavkovej časti bude to 

kapitálový výdavok. Poslanci schválili 

 

                                                              U z n e s e n i e  č.  20/2021  

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom riadnom rokovaní schvaľuje zmenu rozpočtu a to navýšenie 

príjmovej a výdavkovej časti o sumu 25 000 € a spolufinancovanie tohto projektu zo strany 

obce z rezervného fondu vo výške 18 897,68 € . 

Táto zmena vyplýva z pridelenia a schválenia dotácie z TTSK.  

Príjmová položka: kód zdroja 11H, položka 322006 

Výdavková položka: kód zdroja: 11H, položka 01 800 717001 

Hlasovanie:   za:  6                         proti:  0                       zdržal sa:  0 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

 

 

 



4. Prehodnotenie VZN na rok 2022  

     VZN dane z nehnuteľností zase musíme vyrovnať nesúlad medzi najmenšou a najväčšou 

sadzbou dane zo stavieb PLK. Medzi najmenšou sadzbou a najväčšou nesmie byť viac ako 10 

násobok.  

Čo sa týka úľav my máme v súčasne platnom VZN, že poskytujeme úľavu 10 % pre osoby 

držiteľov preukazu ŤZP/S, v zákone je dané , že úľavu  môžeme poskytnúť nielen držiteľovi 

preukazu ŤZP/S, ale aj len ŤZP bez sprievodu. Ďalej môžeme poskytnúť úľavu aj starším 

občanom najmenej je to od 62 rokov. Zákon umožňuje túto hranicu meniť. V Koválove, 

v Častkove , v Rybkách  vôbec nemajú túto úľavu, v Dojči majú stanovené od 80 rokov veku.  

Daň za psa tu tiež máme takúto úľavu čo sa týka ŤZP/S, buď zrušíme alebo pribudne aj ŤZP 

bez sprievodcu? 

Ohľadom úľavy aj za poplatok za ubytovanie tiež máme vyselektované, že od poplatku dane 

sú oslobodení držitelia Zlatej  Jánskeho plakety, do 18 rokov veku a držitelia preukazu ŤZP/S, 

Treba to zosúladiť zo zákonom, ja by som navrhovala zrušiť úľavu ŤZP celkom a to z toho 

dôvodu, že veľa klientov kúpeľov, keďže je to chronické ochorenie má preukaz ŤZP. 

Prichádzali by sme o väčšinu peňazí z poplatku za ubytovanie.  

Poslanci sú za zrušenie úľav vo VZN a neuplatňovaní ďalších úľav.  

5. Kultúrne a spoločenské akcie na najbližšie obdobie 

Ak Covidová situácia dovolí chceli by sme v spolupráci so ZŠ a MŠ organizovať vianočnú 

dedinku, Martinské svetlonosenie  a s tým spojený lampiónový sprievod. Minulý rok nebola, 

teraz dúfam vyjde jej zorganizovanie. Spolu so zapálením stromčeka na námestí a príchodom 

Mikuláša.  

Neviem či zorganizujeme stretnutie dobrovoľníkov- bez jedenia asi ťažko, ohňostroj či už na 

silvestra o polnoci , alebo ako novoročný 1.1. 2022 v podvečerných hodinách, aby si ho 

vychutnali aj deti. Stretnutie s dôchodcami v uzavretom priestore si myslím sa neuskutoční. 

Koválov mal teraz robiť v októbri a nebude. Ale v Častkove majú koncert Baričičovej, ale 

nemôžu podávať jedenie ani pitie. Prosím o vyjadrenie, aby sme mohli objednať poprípade 

ohňostroj.  

Poslanci sa v diskusií rozhodli ,že pri tejto zlej Covidovej situácii sa nebude organizovať 

stretnutie dobrovoľníkov a dôchodcov, ale sú za Silvestrovský ohňostroj keďže táto akcia je 

vonku na námestí. 

6. Výška poukážok pre seniorov 

Keďže sme sa teraz dohodli, že nebude stretnutie s dôchodcami ako minulý rok určite im 

rozdáme peňažné poukážky v minulom roku to bolo pre každého seniora vo výške 10,- €.  

Chcem sa spýtať na výšku nákupnej poukážky pre tento rok .  

K tomuto bodu by som chcela ešte dať do pozornosti možnosť uvažovať o zmene vekovej 

hranice pre stretnutia s dôchodcami. Všetci vieme, že sa odchod do dôchodku predlžuje a 60-

nici  ak sú zdraví sú takmer všetci v pracovnom pomere. Tento rok by sme mohli upraviť 

hranicu veku od 63  rokov.  



Poslanci hlasovaním prijali  

                                                          U z n e s e n i e č.  21/2021 

v ktorom schvaľujú výšku peňažnej nákupnej poukážky vo výške 10 € pre každého seniora od 

63 rokov  

Hlasovanie:   za: 6                           proti: 0                   zdržal sa: 0 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

7. Návrh na využitie Lahôdok 

Ako iste viete v čase neistoty v podnikaní ohľadom pandémie sa nám nedarí prenajať objekt 

vo vlastníctve obce Lahôdky. Stále som sa pohrávala s myšlienkou ako by tento objekt mohol 

byť využitý. Pred dvomi týždňami sme mali dozornú radu OOCR o rozprávali sme o využití 

nášho objektu, myslíme si  že veľmi dobrým nápadom by bolo zriadenie turistickej 

informačnej kancelárie, kde by sa prezentovali všetci členovia OOCR a okolité obce svojimi 

propagačnými predmetmi. Je to len nápad, ktorý by som Vám rada predstavila a poprosím 

o Váš názor. Ak by sa Vám zámer pozdával, budú to určite jednania z predstavenstvom 

OOCR a mohli by sme získať ako členovia finančné prostriedky na rekonštrukciu objektu –

fasáda, odkopanie pri základe budovy, aby sa predišlo vlhnutiu muriva, či na rekonštrukciu 

strechy.  

OOCR by dodala vybavenie priestorov a vlastne by bola nájomníkom v našom objekte. 

Myslím si, že vybavenie TIK v našej obci by bolo veľmi vítané aj zo strany návštevníkov 

kúpeľov, turistov či cyklistov.  

Poslanci hlasovaním prijali  

                                                          U z n e s e n i e č.  22/2021 

v ktorom súhlasia s prenajatím Lahôdok na účel zriadenia turisticko - informačnej kancelárie  

Hlasovanie:   za: 6                           proti: 0                   zdržal sa: 0 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

8. Rôzne 

 V tomto bode by som začala žiadosťou Okresného súdu v Senici ohľadom voľby prísediacich 

na súd. Doteraz sme mali za našu obec troch delegovaných ľudí  a to pani Máriu Škojecovú, 

Vieru Ježovú a Pavla Barcaja. Nikto z nich už nemá záujem o túto funkciu. Túto výzvu na 

prísediacich sme dali aj na našu webovú stránku, do dnešného dňa neprejavil nikto záujem 

z našich obyvateľov.  Ak by mal niekto z poslancov záujem premyslite si a postupovali by 

sme v súlade so zákonom, kandidát na voľbu musí byť odsúhlasený predsedom príslušného 

súdu .  

Ak nikto nemá záujem nie je to povinnosť mať z obce prísediaceho.  

Ing. Zlatka Slováková, kontrolórka obce  dala na dnešné rokovanie OZ plán činnosti hlavného 

kontrolóra obce. Všetci ste jej návrh dostali. Ak máte pripomienky tieto sa zapracujú do 

návrhu aby sa mohli na nasledujúcom rokovaní OZ schváliť.   

Ďalší podnet je cestou ZMOS nás oslovila firma  ohľadom zriadenia Zásielkovne je to vlastne 

Zásielkový box s betónovým podstavcom , ktorý bude slúžiť na verejnom priestranstve 24 

hodín denne na vyberanie zásielok ako služba pre občanov, kúpeľných hostí. Projekt je 



zdarma, potrebujú len priestor. Keď sme s pánom z firmy komunikovali na obecnom úrade 

prišiel pán poslanec Ing. Perička a prešli sme si miesta, ktoré by boli vhodné . Najvhodnejšie 

miesto sa javí tu z boku pri obecnom úrade potrebné je len vyrovnať betónovú plochu 

a napájanie je na solárne panele.  

Prosím o Váš názor či využijeme túto službu. Ak áno dávam návrh na uznesenie v tomto 

znení: 

Poslanci OZ na svojom dnešnom rokovaní prijali    

 

U z n e  s e n i e   č.  23/2021 

 

v ktorom súhlasia s umiestneným Z-BOX-u samoobslužného automatu slúžiaceho 

k vydávaniu zásielok na verejnom priestranstve obce Smrdáky prístupného 24 hodín denne 

a 7 dní v týždni.  

Hlasovanie:        za:  5                     proti:    0         zdržal sa:  1 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov. 

Ďalším bodom  dnešného OZ v rôznom je darovacia zmluva. Darujúcim je Ing. Ondrej 

Bederka a manželka Ing. Zuzana  Bederková rod. Pekarová, obdarovaným je Obec Smrdáky 

v zastúpení starostky obce. Ide vlastne o pozemky cesty časť smerom k ihrisku vo výmere 

150 m2 novovytvorená parcela 1011/56. 

Ak nemáte výhrady návrh na Uznesenie: 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali Uznesenie v ktorom  súhlasia s darovacou 

zmluvou manželov Ondreja a Zuzany Bederkových a to darovanie pozemkov vo výmere 150 

m2 na novovytvorenej parcele C KN- parcela č. 1011/56 obci Smrdáky bezodplatne.  

 

U z n e s e n i e  č.  24/2021 

 

Hlasovanie:   za:   6             proti:      0         zdržal sa:   0 

Toto uznesenie  bolo prijaté trojpätinovou väčšinou  poslancov.   

Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti: za školský rok 2020/2021 ZŠ Správu predložila 

riaditeľka ZŠ Mgr. Denisa Mihálová. Táto správa bola prehodnotená na pedagogickej rade 

a aj na rade školy.  

Podľa zákona sme povinný ju prerokovať na obecnom zastupiteľstve.  Dávam správu 

k nahliadnutiu, v prípade otázok Vám na dotazy odpovie Ing. Ferdinand Antálek, ktorý je 

z radou poslancov zvolený do rady školy. A stretnutia sa zúčastnil. 

Oprava Základnej školy ako ste si už všimli začala oprava, stavba je pripravená na fasádne 

omietky, dostali ste tiež návrh od Ing. Ondreja Bederku  ako farebne zladiť školu. Firma, 

ktorá opravu robí mi poslala fotografie z postupu prác, boli nemilo prekvapení tým, že kameň 

sa z fasády praská, drobí a nedá sa pomaly vybrať nepoškodený kus. Ak sa aj vyberie je na 

ňom toľko malty-lepidla, že pri čistení praská pod rukami.  Boli sme sa tam so zástupcom 



pozrieť a naozaj  sa z toho veľa nevyberie. Preto si myslím, že by sme mali pristúpiť 

k nejakému inému riešeniu ukončenia tej spodnej časti.  

Chcem ešte pripomenúť, že časť peňazí , ktorá bude potrebná na tieto opravné práce je 

z bežných výdavkov, ktoré nám posiela na financovanie ZŠ ministerstvo.  Ostatné finančné 

prostriedky budú hradené z nášho rozpočtu. VO bolo vysúťažené  na  cca. 32.000,- € ale už 

teraz vieme, že sa budú robiť naviac práce, ktoré neboli zahrnuté v rozpočte.   Prikladám 

fotografie kamenného obkladu , k dispozícií mám aj ostatné fotky z prebiehajúcej 

rekonštrukcie a chcem ich dať na stránku obce aj s textom ohľadom opráv.  

Keď sme pri stavebných prácach dávam do pozornosti aj prebiehajúce prestrešenie sedacej –

bufetovej časti spolkového domu kultúry. Super, že máme takýto čas, na ihrisku to vyzerá ako 

po boji, ale už to dúfam bude lepšie a lepšie. Tiež pripravujeme fotodokumentáciu a textovú 

správu, ktoré budú súčasťou vyúčtovania dotácie. Dotácia sa musí vyúčtovať do 10. decembra 

na VUC Trnava.  

Začali sme s čipovaním smetných nádob. Nemáme to ešte celkom urobené - chýbajú nám aj 

kontajnery v kúpeľoch. Tak ako sme hovorili váženie na budúci rok bude bez zmeny 

poplatkov. Budeme múdrejší po nejakom časovom úseku, koľko sa vlastne vyvezie 

komunálneho odpadu. Uvidíme ako budú stúpať poplatky, ministerstvo ŽP bude musieť 

prehodnotiť tabuľky k miere vytriedenia, lebo keď sa budú vracať plastové fľaše a kovové 

obaly z nápojov, určite  nám klesne počet vyseparovaných komodít. Ďalej nevieme, ako to 

bude s kuchynsky rozložiteľným odpadom z domácností. Nerada by som bola, aby sme teraz 

znížili poplatky za TKO a na budúci rok, alebo nasledujúci zase poplatky dosť navyšovali. 

Poprosím komentár: Poslanci sa zhodli, aby sa poplatky za TKO zatiaľ neznižovali.     

BVS v týchto dňoch kontroluje právnické osoby ohľadom vypúšťania dažďových vôd 

z nehnuteľností a z miestnych komunikácií . Čistá katastrofa, nemám ešte konkrétne 

rozhodnutie zo sumou, určite budem žiadať splátkový kalendár na zaplatenie. Iba v krátkosti 

nemáme uzavretú zmluvu  ani na jednu nehnuteľnosť ohľadom  dažďovej  vody , ktorá ide do 

kanalizácie a na ČOV. Pokuta  právnickej osoby za nehnuteľnosť je 1.950,- € a za 4 roky 

paušálna úhrada odvodu dažďovej vody. Aby toho nebolo dosť mi máme zmluvu na odvod 

vôd z povrchového odtoku, čiže z miestnych komunikácií na ccc. 4000 m2 a keď dali do   

orto -  foto mapy   tak im to vyšlo okolo 15.000 m2. Čiže znova dopočítanie rozdielu za 4 

roky.  K tomuto sa presne dostaneme po správe od BVS-ky.  

Z mojej strany všetko otváram diskusiu.  

Starostka dala priestor k Diskusií- keďže sa do diskusie nikto z poslancov nezapojil  

poďakovala prítomným za účasť a dnešné riadne rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

Ďakujem a končím dnešné rokovanie OZ, stretneme sa na poslednom riadnom zasadnutí 

v decembri.  

 

V Smrdákoch 28.10. 2021 

Zapísala:  Mgr. Miroslava Smoleňáková 

 

Overovatelia:                                                                                   Ingrid Tripšanská 

                                                                                                            starostka obce 


